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P r o t o k ó ł    Nr V/19 

 

Sesji  Rady  Miejskiej  we  Wschowie 

w  dniu  28 lutego 2019r. 

 

Sesja Rady Miejskiej rozpoczęła się o godz. 14.00 w Urzędzie Miasta i Gminy we Wschowie. 

Obradom przewodniczyła Przewodnicząca Rady Miejskiej Hanna Knaflewska-Walkowiak. 

Obsługa prawna – Radca Prawny Rafał Jedyński i Mateusz Kondracki. 

Z ogólnej liczby 21 radnych Rady Miejskiej we Wschowie obecnych w chwili rozpoczęcia 

sesji było 20 radnych. 

Nieobecna radna Katarzyna Owoc-Kochańska.  

W sesji udział wzięli: Z-ca Burmistrza, Skarbnik, Gł. Księgowy, pracownicy Urzędu, 

dyrektorzy szkół i przedszkoli, jednostek gminy, sołtysi, prezes Spółki Komunalnej oraz 

członkowie Rady Nadzorczej Spółki. 

 

Ad. 1 

Obecnych 20 radnych.  

Przewodnicząca obrad Hanna Knaflewska-Walkowiak stwierdziła, że jest odpowiednie 

quorum do podejmowania uchwał.    

 

Ad.  2 

 Wnioski do porządku obrad.  

Radny Piotr Wieland poprosił o uczczenie minutą ciszy  zmarłego Jana Olszewskiego. 

Minutą ciszy uczczono pamięć byłego premiera Jana Olszewskiego. 

 

Radna Emanuela Stanek-Juśkiewicz zgłosiła wniosek formalny o zmianę porządku obrad 

poprzez wprowadzenie projektu uchwały "Wschowa bez smogu". 

Przewodnicząca obrad poprosiła Radcę Prawnego o wyjaśnienie zaistniałej sytuacji. 

Radca Prawny R.Jedyński wyjaśnił, że w pierwszej kolejności taki projekt uchwały winien 

trafić do merytorycznej komisji. 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego 

Władysław Brzechwa poinformował, że Komisja tą sprawą zajmie się, ponieważ w planie 

pracy komisji taki punkt jest zapisany. 

Ostatecznie radna E.Stanek-Juśkiewicz przekazała projekt na ręce Przewodniczącego Komisji  

W.Brzechwy. 

  

Porządek obrad V sesji Rady Miejskiej: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Wnioski do porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu IV sesji Rady Miejskiej. 

4. Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym. 

5. Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie Wschowa za 

rok 2018. 

6. Podjęcie uchwał w sprawie:  

1) zmiany nazwy ulicy Nowe Ogrody, 

2) odstąpienia od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy, 

3) gruntów stanowiących gminny zasób nieruchomości przeznaczonych do dzierżawy na 

cele rolnicze, 

4) szczegółowych zasad wnoszenia inicjatyw obywatelskich, zasad tworzenia komitetów 

inicjatyw uchwałodawczych, zasad promocji obywatelskich inicjatyw 

uchwałodawczych i formalnych wymogów, jakim powinny odpowiadać projekty, 
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5) zaciągnięcia zobowiązania w zakresie remontów o wartości przekraczającej granicę 

ustaloną corocznie przez radę. 

7. Interpelacje i zapytania radnych. 

8. Wolne wnioski, zapytania i informacje. 

9. Zakończenie obrad. 

 

Ad.  3. 

 Przyjęcie protokołu Nr IV/19 sesji Rady Miejskiej. 

Przewodnicząca obrad Hanna Knaflewska-Walkowiak poinformowała, że protokół Sesji 

Rady Miejskiej został podpisany. 

Uwag nie wniesiono. 

 

Ad.  4 

 Sprawozdanie z działalności burmistrza w okresie międzysesyjnym przedstawiła Z-ca 

Burmistrza Marta Panicz-Szajnkenig. 

Sprawozdanie radni otrzymali.  

Materiał w załączeniu do protokołu. 

Radny Przemysław Gliński - zniesiono rejonizację naboru do szkół podstawowych. Czy 

znamy koszty w razie przekroczenia naborów? 

Z-ca Burmistrza - po naborze zobaczymy jaka to będzie wielkość. 

Radna E.Stanek-Juśkiewicz - jeśli nie znamy wielkości kosztów, to skąd weźmiemy środki? 

Odpowiedzi udzielił Radca Prawny informując, że środki na oświatę mamy w budżecie, jeśli 

będzie potrzeba to można dokonać zmian w budżecie . 

Radny Miłosz Czopek - czy został ustalony limit dzieci na utworzenie oddziału w szkole, co 

będzie jak zgłosi się 1 dziecko? 

Z-ca Burmistrza - to wszystko okaże się po naborze. 

 

Ad.  5 

 Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie Wschowa za rok 

2018. 

 

Radny F.Baśczyn - kwota 110.180,10 zł nie została wydatkowana w 2018r. 

W planie na 2019r. zaplanowana jest kwota 40.000 zł na funkcjonowanie świetlic 

środowiskowych. Czy w 2018r. funkcjonowały takie świetlice, jeśli tak, to jaka kwota była na 

nie przeznaczona? 

Odpowiedzi udzieliła Pełnomocnik Burmistrza ds. Profilaktyki i Młodzieży informując, że 

40.000 zł niewykonane - to dlatego, że placówki nie funkcjonowały 

a 60 000 zł - to kwota wyższych wpływów niż zakładał program. 

Jedynie w roku szkolnym funkcjonowała świetlica środowiskowa w Dębowej Łęce, tak był 

przygotowany budynek. 

Natomiast w Wygnańczycach przedłużył się odbiór świetlicy. 

 

Ad.  6 

 Podjęcie uchwał w sprawie: 

 

1) Przewodnicząca obrad Hanna Knaflewska-Walkowiak przedstawiła projekt uchwały na 

druku nr 45 w sprawie zmiany nazwy ulicy Nowe Ogrody. 

 

Przewodnicząca Rady odczytała historię powstania 3 drużyny harcerskiej im. Zawiszy 

Czarnego "Bawoły" jak również jej zasługi . 

Radny Piotr Buczek poinformował, że twórcą idei zmiany nazwy ulicy na Aleję DH Bawoły 

był zasłużony samorządowiec Zbigniew Semeniuk. 
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Radna Elwira Świątek - mieszkańcy ul. Nowe Ogrody początkowo byli niezadowoleni ze 

zmiany, ale w momencie, kiedy dowiedzieli się, że nie ulega zmianie część zamieszkała przez 

mieszkańców, a tylko część ulicy niezamieszkałej, akceptują tę zmianę. 

 

W głosowaniu udział wzięło 20 radnych.  

W wyniku głosowania imiennego, głosami: 20 – za (Baśczyn Franciszek, Brambor Sabina, 

Brzechwa Władysław, Buczek Piotr, Czopek Miłosz, Drobnik Michał, Gliński Przemysław, 

Knaflewska-Walkowiak Hanna, Kola Krzysztof, Kowalczyk Jacek, Maćkowiak Stefan, 

Nachaj Agnieszka, Nikolin Helena, Pawłowska Jolanta, Sobczuk Tadeusz, Emanuela Stanek-

Juśkiewicz, Świątek Elwira, Widera Wiesław, Wieland Piotr, Ziemek Aleksander),  0 – 

przeciw,  0 – wstrzymujących się,  podjęto Uchwałę Nr V/43/19 Rady Miejskiej we 

Wschowie z dnia  28 lutego 2019r.  w sprawie zmiany nazwy ulicy Nowe Ogrody.  

   

2) Przewodnicząca obrad Hanna Knaflewska-Walkowiak przedstawiła projekt uchwały na 

druku nr 46  w sprawie odstąpienia od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy 

dzierżawy. 

 

Dyskusji nad projektem uchwały nie było. 

 

W głosowaniu udział wzięło 20 radnych.  

W wyniku głosowania imiennego, głosami: 20 – za (Baśczyn Franciszek, Brambor Sabina, 

Brzechwa Władysław, Buczek Piotr, Czopek Miłosz, Drobnik Michał, Gliński Przemysław, 

Knaflewska-Walkowiak Hanna, Kola Krzysztof, Kowalczyk Jacek, Maćkowiak Stefan, 

Nachaj Agnieszka, Nikolin Helena, Pawłowska Jolanta, Sobczuk Tadeusz, Emanuela Stanek-

Juśkiewicz, Świątek Elwira, Widera Wiesław, Wieland Piotr, Ziemek Aleksander),  0 – 

przeciw,  0 – wstrzymujących się,  podjęto Uchwałę Nr V/44/19 Rady Miejskiej we 

Wschowie z dnia  28 lutego 2019r.  w sprawie odstąpienia od obowiązku przetargowego 

trybu zawarcia umowy dzierżawy.  

  

3) Przewodnicząca obrad Hanna Knaflewska-Walkowiak przedstawiła projekt uchwały na 

druku Nr 47 w sprawie gruntów stanowiących gminny zasób nieruchomości przeznaczonych 

do dzierżawy na cele rolnicze. 

 

Dyskusji nad projektem uchwały nie było. 

 

W głosowaniu udział wzięło 20 radnych.  

W wyniku głosowania imiennego, głosami: 20 – za (Baśczyn Franciszek, Brambor Sabina, 

Brzechwa Władysław, Buczek Piotr, Czopek Miłosz, Drobnik Michał, Gliński Przemysław, 

Knaflewska-Walkowiak Hanna, Kola Krzysztof, Kowalczyk Jacek, Maćkowiak Stefan, 

Nachaj Agnieszka, Nikolin Helena, Pawłowska Jolanta, Sobczuk Tadeusz, Emanuela Stanek-

Juśkiewicz, Świątek Elwira, Widera Wiesław, Wieland Piotr, Ziemek Aleksander),  0 – 

przeciw,  0 – wstrzymujących się,  podjęto Uchwałę Nr V/45/19 Rady Miejskiej we 

Wschowie z dnia  28 lutego 2019r.  w sprawie gruntów stanowiących gminny zasób 

nieruchomości przeznaczonych do dzierżawy na cele rolnicze. 

 

4) Przewodnicząca obrad Hanna Knaflewska-Walkowiak przedstawiła projekt uchwały na 

druku Nr 48 w sprawie szczegółowych zasad wnoszenia inicjatyw obywatelskich, zasad 

promocji obywatelskich inicjatyw uchwałodawczych i formalnych wymogów, jakim powinny 

odpowiadać projekty. 

 

Dyskusji nad projektem uchwały nie było. 

 

W głosowaniu udział wzięło 20 radnych.  
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W wyniku głosowania imiennego, głosami: 20 – za (Baśczyn Franciszek, Brambor Sabina, 

Brzechwa Władysław, Buczek Piotr, Czopek Miłosz, Drobnik Michał, Gliński Przemysław, 

Knaflewska-Walkowiak Hanna, Kola Krzysztof, Kowalczyk Jacek, Maćkowiak Stefan, 

Nachaj Agnieszka, Nikolin Helena, Pawłowska Jolanta, Sobczuk Tadeusz, Emanuela Stanek-

Juśkiewicz, Świątek Elwira, Widera Wiesław, Wieland Piotr, Ziemek Aleksander),  0 – 

przeciw,  0 – wstrzymujących się,  podjęto Uchwałę Nr V/46/19 Rady Miejskiej we 

Wschowie z dnia  28 lutego 2019r.  w sprawie szczegółowych zasad wnoszenia inicjatyw 

obywatelskich, zasad promocji obywatelskich inicjatyw uchwałodawczych i formalnych 

wymogów, jakim powinny odpowiadać projekty. 

 

5) Przewodnicząca obrad Hanna Knaflewska-Walkowiak przedstawiła projekt uchwały na 

druku Nr 49 w sprawie zaciągnięcia zobowiązania w zakresie remontów o wartości 

przekraczającej granicę ustaloną corocznie przez radę. 

 

W głosowaniu udział wzięło 20 radnych.  

W wyniku głosowania imiennego, głosami: 20 – za (Baśczyn Franciszek, Brambor Sabina, 

Brzechwa Władysław, Buczek Piotr, Czopek Miłosz, Drobnik Michał, Gliński Przemysław, 

Knaflewska-Walkowiak Hanna, Kola Krzysztof, Kowalczyk Jacek, Maćkowiak Stefan, 

Nachaj Agnieszka, Nikolin Helena, Pawłowska Jolanta, Sobczuk Tadeusz, Emanuela Stanek-

Juśkiewicz, Świątek Elwira, Widera Wiesław, Wieland Piotr, Ziemek Aleksander),  0 – 

przeciw,  0 – wstrzymujących się,  podjęto Uchwałę Nr V/47/19 Rady Miejskiej we 

Wschowie z dnia  28 lutego 2019r.  w sprawie zaciągnięcia zobowiązania w zakresie 

remontów o wartości przekraczającej granicę ustaloną corocznie przez radę. 

 

Ad.  7 

 Interpelacje i zapytania radnych. 

Z-ca Burmistrza Marta Panicz-Szajnkenig poprosiła przewodniczącą Rady Nadzorczej Spółki 

Komunalnej we Wschowie Julitę Kostka-Twór  o zaprezentowanie nowej Rady oraz prezesa 

Zarządu Spółki. 

Przewodnicząca Rady Nadzorczej poinformowała, że Rada Nadzorcza składa się z pięciu 

osób, w tym dwóch pracowników Spółki Komunalnej. Zostali oni wybrani do Rady podczas 

wyborów, które miały miejsce 7 lutego przy około 65% frekwencji całej załogi firmy. 

Spośród 4 kandydatów, wybrano dwóch - Arkadiusza Karmińskiego i Macieja Pawlaka. 

W skład Rady Nadzorczej wchodzą również Andrzej Korzan - sekretarz, specjalista od 

księgowości, Marta Panicz-Szajnkenig, zastępca przewodniczącego oraz przewodnicząca 

Julita Kostka-Twór, ekonomista i prawnik, doktor nauk prawnych. 

Do tej pory Rada Nadzorcza składała się z trzech osób. Nie było wśród nich pracowników 

Spółki. 

Zdaniem Przewodniczącej, taki kształt składu Rady, Spółka nie zostanie obciążona 

większymi kosztami - zgodnie z uchwałą obciążenie - zarobki Rady Nadzorczej  uległo 

zmniejszeniu o 29% w stosunku do wynagrodzenia, jakie zostało wypłacone z tytułu 

funkcjonowania Rady Nadzorczej za 2018 rok.  

 

Obecna Rada dokonała zmiany na stanowisku prezesa Spółki.  

Zdaniem Przewodniczącej powodem tej zmiany, były przede wszystkim problemy 

pracownicze, (wytoczony proces o mobbing) jakie zostały zgłoszone jeszcze zanim 

ukonstytuowała się obecna Rada. 

Z informacji, jakie przekazała Przewodnicząca Rady Nadzorczej, zarobki poprzedniej pani 

prezes Spółki Komunalnej wzrosły o 50% do kwoty 15 tysięcy brutto, a okres wypowiedzenia 

został wydłużony z 3 do 6 miesięcy. Wszystko to stało się jesienią 2018 roku.  

Następnie Przewodnicząca Rady Nadzorczej oddała głos Prezesowi Spółki Komunalnej 

celem zaprezentowania się. 



str. 5 

 

Obecny prezes - Krzysztof Kołodziejczyk  

-  jest absolwentem Politechniki Wrocławskiej, gdzie ukończył studia inżynierskie na 

Wydziale Inżynierii Środowiska oraz studia magisterskie o kierunku Zarządzanie i Marketing 

o specjalizacji Zarządzanie Przedsiębiorstwem, posiada również świadectwo kwalifikacji w 

zakresie gospodarowania odpadami na terenie RP, dotychczas pracował w Miejskim 

Przedsiębiorstwie Wodociągów i Kanalizacji we Wrocławiu m.in. jako kierownik 

oczyszczalni ścieków oraz uczestniczył w programach badawczo-rozwojowych w zakresie 

technologii oczyszczania ścieków oraz technologii uzdatniania wody. W tym czasie 

uczestniczył zarówno w budowie jak i rozbudowach oraz modernizacjach oczyszczalni 

ścieków. Ostatnim miejscem zatrudnienia było Rejonowe Przedsiębiorstwo Komunalne w 

Złotoryi, gdzie pracował jako kierownik Jednostki Realizującej Projekt i odpowiadał za 

modernizację oczyszczalni ścieków i pompowni ścieków w Złotoryi. 

Zarządzał zespołem 54 osobowym. Jednym ze stylów zarządzania, który jest bliski Prezesowi 

tak od strony praktycznej, jak i teoretycznej jest zarządzanie przez kulturę organizacyjną.  

 

Radny Miłosz Czopek zapytał, który element jest najbliższy Prezesowi w zakresie tzw. 

"kultury organizacyjnej?" 

 

Prezes Spółki - zamiar to taki, aby stanowić dobry zespół i dobry klimat w firmie. 

 

Członek Rady Nadzorczej Arkadiusz Karmiński - od 12 lat pracownik Spółki, wykształcenie 

wyższe. 

Członek Rady Nadzorczej Maciej Pawlak - od 28 lat pracownik Spółki, Z-ca Kierownika 

Wodociągów. 

  

Przewodnicząca obrad Hanna Knaflewska-Walkowiak zadała pytania: 

- w jakiej wysokości pobierała była prezes Spółki wynagrodzenie, czy jest to w dokumentach, 

jakie były warunki wypowiedzenia pracy byłej prezes oraz czy obsługa prawna UMiG 

obsługiwała  również Spółkę Komunalną? 

Przewodnicząca Rady Nadzorczej -  

- jesienią 2018r. nastąpiła podwyżka o 50%  - do 15 tys. brutto, 

- dokumenty w tej sprawie są, 

- okres wypowiedzenia jesienią 2018r. został zmieniony z 3 na 6 m-cy. 

W związku z wypowiedzeniem umowy Spółka zostanie obciążono znaczną kwotą. W tej 

sprawie należy przeprowadzić analizę prawną, stwierdziła Przewodnicząca Rady Nadzorczej. 

W zakresie obsługi prawnej Spółki, Przewodnicząca Rady Nadzorczej nie udzieliła 

odpowiedzi. 

 

Radny Przemysław Gliński poprosił o informację nt. zarobków. 

Przewodnicząca Rady Nadzorczej - miesięczny koszt Rady Nadzorczej to 7 tys. zł. Koszt 

poprzedniej Rady był o 29% wyższy.  

 

Radny Miłosz Czopek zadał pytanie dotyczące prowadzonego procesu sądowego w sprawie 

mobbingu w Spółce Komunalnej - czy Przewodnicząca Rady Nadzorczej poinformuje 

publicznie o wynikach tej sprawy? 

Przewodnicząca Rady Nadzorczej - Rada Nadzorcza nie ma kompetencji w tym zakresie. 

 

Interpelacje i zapytania radnych: 

1. Radna Elwira Świątek - prośba o uporządkowanie Parku Wolsztyńskiego. 

2. Radna Helena Nikolin - 

1) prośba o oczyszczenie studzienek deszczowych przy drogach gminnych i 

powiatowych, 

2) prośba o oznaczenie przejścia dla pieszych przy sklepie Lewiatan w Osowej Sieni. 

3. Radny Władysław Brzechwa -  



str. 6 

 

1) prośba o przebudowę drogi gminnej w Konradowie oraz uzupełnienie lamp 

oświetleniowych, 

2) prośba o wyrównanie dróg śródpolnych w całej gminie, 

3) prośba o podjęcie czynności ustalającej, kto jest właścicielem posesji w Konradowie 

nr 71, 

4) prośba o przestawienie słupa elektrycznego przy posesji nr 71 w Konradowie. 

4. Radna Emanuela Stanek-Juśkiewicz - prośba o podanie stawki "dzierżawy wieczystej" 

oraz wysokości % bonifikaty przy wykupie na własność. 

 

5. Radny Maćkowiak Stefan -  

1) prośba o aktywację programu "Pokonaj bariery", 

2) prośba o zamontowanie progów zwalniających na ul. Daszyńskiego, ul. Ks.A.Kostki 

oraz ul. Niepodległości, 

3) prośba o interwencję w sprawie nieświecących się lamp przy Alei PCK, 

Rogalińskiego, Lwia, 

4) prośba o przeniesienie słupa ogłoszeniowego spod stacji PKP na ul. K.Wielkiego przy 

byłej Przychodni Zdrowia, 

5) Prośba o zmianę godzin w sprawie opłat parkingowych - do godz. 17.00. 

6. Radna Agnieszka Nachaj - 

1) prośba o naprawę drogi do Czerlejewa, 

2) prośba o doświetlenie dróg gminnych w miejscowości Siedlnica. 

7. Radny Piotr Buczek - 

1) prośba o zainstalowanie tzw. "Wiaty Przystankowej" przy zatoczce autobusowej przy 

SP Nr 3 we Wschowie. 

2) Prośba o wyjaśnienie powodów nieczynnego (niedziałającego) oświetlenia ulicznego 

w rejonie ulic Czeskiej i Węgierskiej. 

3) Prośba o podjęcie działań polegających na utwardzaniu doraźnym dróg 

nieutwardzonych. 

8. Radny Jacek Kowalczyk - 

1) Prośba o jakiekolwiek informacje nt. Wschowskiego Szpitala - do mieszkańców 

dochodzą informacje o złej kondycji szpitala. 

2) Prośba o naprawę kostki brukowej po okresie zimowym. 

3) Prośba o przestawienie kontenerów śmieciowych przy. ul. Herbergera przy Ogródku 

Jordanowskim. 

4) Prośba o pielęgnację lip rosnących na Cmentarzu Żydowskim przy ul. 17 Pułku 

Ułanów przy budynkach mieszkalnych. 

5) Prośba o zajęcie się gryzoniami na wysypisku śmieci. 

9. Radny Miłosz Czopek zwrócił się z prośbą do przedstawicieli Spółki Komunalnej o 

udostępnienie harmonogramu wymiany wodomierzy. 

 

 

Ad. 8 

 Wolne wnioski, zapytania i informacje. 

 

Radna Jolanta Pawłowska - 4 lutego br. zmarła w Berlinie Leonie Ossowski, pochodząca z 

Osowej Sieni niemiecka pisarka. Leoni Ossowski wielokrotnie gościła w rodzinnych 

stronach. Utrzymywała też bliskie relacje ze wschowskimi samorządowcami. 

Autorka urodziła się w 1925 roku. Naprawdę nazywała się Jolanthe Kurz – Sołwojew, a 

pseudonim Ossowski wybrała z sentymentu do Osowej Sieni.  

Radna zaproponowała, by główną ulicę w Osowej Sieni nazwać jej imieniem i nazwiskiem. 

 

Sołtys wsi Tylewice zapytała, czy jest przygotowany projekt budowy kanalizacji wsi 

Tylewice, ponieważ od niego zależy budowa chodnika w tej miejscowości oraz czy gmina 

planuje zakup wyrówniarki na drogi śródpolne? 
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Sołtys wsi Dębowa Łęka prosi o opróżnianie koszy z miejsc publicznych na terenach 

wiejskich. 

 

Osoba z publiczności - inicjator nadania nazwy ulicy DH Bawoły podziękował radnym za 

podjęcie tej uchwały. 

 

Radny Przemysław Gliński zapytał - na jakim etapie jest remont Sali Widowiskowej w 

CKiR? 

 

Wyjaśnienia dokonał Gł. Specjalista ds. Inwestycji  UMiG.  

Od września ubr. trwa remont sali widowiskowej CKiR. Koszt inwestycji to 2 mln zł. 

Niestety, remont będzie droższy niż zakładano. W trakcie remontu wyszła konieczność 

wykonania dodatkowych prac, których nie dało się przewidzieć na etapie projektowania. 

Chodzi o sufit. Okazało się, że ma podwieszaną konstrukcję, którą trzeba zrobić od nowa. To 

kwestia bezpieczeństwa. 

Nie wiadomo jak bardzo dodatkowe prace podrożą remont. Wykonawca właśnie opracowuje 

kosztorys. Do ok. 15 sierpnia br. zostanie przedłużony termin wykonania prac remontowych. 

 

Radny Przemysław Gliński zapytał - co z realizacją programu "Taksówka dla seniora"? 

Z-ca Burmistrza Marta Panicz-Szajnkenig - takie rozpoznanie gmina przeprowadza i 

zobaczymy, czy jest zasadność i konieczność takiego przedsięwzięcia. 

 

Radny Wiesław Widera - czy gmina będzie wydawać gazetkę samorządową? 

Radny Piotr Buczek jest przeciwny by wydawać gazetkę. 

 

Osoba z publiczności prosi o przeanalizowanie miejsc, gdzie stoją kontenery na odpady, 

chodzi o bezpieczeństwo mieszkańców. 

 

Radny Przemysław Gliński złożył gratulację nowo wybranym sołtysom. 
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Zakończenie obrad. 

  

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodnicząca obrad podziękowała radnym  

i zebranym za udział w obradach i zamknęła V Sesję Rady Miejskiej we Wschowie. 

 

 

 

                                                                             Przewodniczący   

                        Rady Miejskiej we Wschowie 

    

                        Hanna Knaflewska-Walkowiak 

Protokołowała: 

Maria Wilczak 


